
Vážené členky, vážení členové,

ráda bych se Vám představila.
Jmenuji se Kateřina Pánková a můj život je spjat s plemenem sheltie. První sheltie k

nám domů přišla před 20 lety, o něco později vzniká chovatelská stanice Shetlandská
hvězda. Ač původně mé srdce tíhlo ke sportu, dostala jsem se k chovu a výstavnictví.
Již několik let pracuji jako dog handler na plný úvazek. Od roku 2015 jsem nevynechala
jediný Crufts v Anglii, protože si myslím, že informace jsou nejlepší od zdroje - tedy ze
země původu.

Jsem absolventka veterinárního oboru, několik let jsem pracovala pro jiný spolek.
Mezi mé kynologické koníčky patří mechanika pohybu. Jsem přesvědčená o tom, že
exteriér, povaha a zdraví mohou jít ruku v ruce.

Ráda bych se zapojila do chodu klubu jako členka kontrolní a revizní komise.

Kateřina Pánková


